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KÉRDÉS
az Országgyűlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hová kerül a Zengőre tervezett lokátor?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi
Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az úgynevezett . Zengő bizottság elvégezte munkáját, megvizsgálta az
alternatívaként szóbajöhető helyszíneket, letette jelentését a Kormányfőnek .
Erről a közvélemény is értesülhetett .
Bebizonyosodott, hogy a lokátor-radar úgy is telepíthető, hogy az természeti
értéket ne sértsen . A NATO-lokátorok telepítésének ügye a Parlamentben is
előkerült még a bizottság működése előtt, ahol Ön miniszterként is a Zengő
természeti értékei melletti kiállását hangsúlyozta .
Ön személyesen is járt a helyszínen, erről a térség egyéni országgyűlési
képviselőjeként a sajtóból értesülhettem .
A bizottság jelentését Ön ismeri .
Mi az Ön szakmai álláspontja a lokátor telepítése kérdésében a bizottsági
jelentés fényében?
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